
Protok61 or XV/2019 

z przebiegu sesji Rady Miasta Garwolio 


z doia 24-09-2019 


Otwarcie sesji (godzina 17:40) 


Miejsce posiedzenia - Sala konferencyjna. 


Ustawowy sklad rady miasta - 15 radnych. 


W sesji uczestniczylo - 14 radnych. 


Protokolowano - zgodnie z porzttdkiem obrad. 


Porz'ldek obrad: 

1. Przyj((cie protokolu z sesji Rady Miasta Garwolina z dnia 10 wrzesnia 2019 r. 

2. Podj((cie uchwaly w sprawie zarzttdzenia poboru oplaty targowej w drodze inkasa, okreslenia 
inkasenta, ustalenia tenninow rozliczenia si(( z oplaty targowej i wysokosci wynagrodzenia za 
inkaso. 

3. Podj((cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly IIII23120 18 Rady Miasta Garwolina z dnia 28 
grudnia 2018 roku w sprawie poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa, okreslenia inkasentow 
i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

4. Podj((cie uchwaly w sprawie dokonania zmian w BudZecie Miasta Garwolina na 2019 rok. 

5. Podj((cie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Garwolina na lata 2019-2031 . 

6. Sprawozdanie Bunnistrza Garwolina z dzialalnosci pomi«dzy sesjami Rady Miasta. 

7. Sprawy rome. 

Sprawdzenie obecnosci 

Navvisko i imii/ Statut 
Bielecki Robert TAK 
Gawrys Grzegorz TAK 
Jaskula Jaroslaw TAK 
Jonczak Marek TAK 
Kuibida Robert TAK 
Lagowski Marek TAK 
Mikulski Marek NIE 
Ostolski Andrzej TAK 
Ostrowski Krzysztof TAK 
paziewski Jan TAK 
Piesiewicz Piotr TAK 
Piesiewicz Stanislaw TAK 
Starzyilski Jakub TAK 



Wesolowski Tomasz TAK 
Wielgosz Tomasz TAK 

Przyj~cie porz~dku obrad 

Nazwisko i imi~ Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzyllski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz BRAKGLOSU 

Wynik glosowania 

Za: 13 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje si~: 0 0% 
Brak glosu: 1 

Ad.I. Przyj~cie protokolu z sesji Rady Miasta Garwolina z dnia 10 wrzesnia 
2019 r. 

Nazwisko i imi~ Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
J askula J aroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzyllski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 



I Wielgosz Tomasz IZA 

Wynik giosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF;: 0 0% 
BRAKGLOSU: 0 

Ad.2. Podj\:cie uchwaly w sprawie zarz~dzenia poboru oplaty targowej 
w drodze inkasa, okreslenia inkasenta, ustalenia terminow rozliczenia si\: 
z oplaty targowej i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuibida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
S tarzynski J akub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz WSTRZYMUJE Sm 

Wynik glosowania 

ZA: 13 92.86% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SI~: 1 7.14% 

BRAK GLOSU: 0 

Ad.3. Podj~cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly 111123/2018 Rady Miasta 
Garwolina z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie poboru oplaty skarbowej 
w drodze inkasa, okreslenia inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za 
inkaso. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 



ZAJonczak Marek 
ZAKuibida Robert 
ZALagowski Marek 
ZAOstolski Andrzei 
ZAOstrowski Krzysztof 
ZApaziewski Jan 
ZAPiesiewicz Piotr 
ZAPiesiewicz Stanislaw 
ZAStarzyllski Jakub 
ZAWesolowski Tomasz 
WSTRZYMUJE SmWielgosz Tomasz 

Wynik gJosowania 

ZA: 13 92.86% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SO;: 1 7.14% 

BRAK GLOSlJ: 0 

AdA. Podj~cie uchwaly w sprawie dokonania zmian w BudZecie Miasta 
Garwolina na 2019 rok. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
J askula J aroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuibida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzyllski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 
PRZECIW: 
WSTRZYMUJE SIF,:: 
BRAK fiLOS U: 

14 
0 
0 
0 

100% 
0% 
0% 



Ad.5. Podj~cie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Garwolina na lata 2019-2031. 

Nazwisko i imi~ Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
J askula J aroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuibida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF;: 0 0% 
BRAK GLOSlJ: 0 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Garwolina z dzialalnosci pomi~dzy sesjami 
Rady Miasta. 

Ad.7. Sprawy rozne. 

Radny Marek Jonczak podzittkowal, za wykonanie oznakowania poziomego na 
ul. Roman6wka. Zapytal 0 oferty, kt6re wplyn~ do Urz«du Miasta dotycz~ce wykonania 
przejscia dla pieszych na ul. Maszkiewicza. 

Kierownik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska Michal Metera 
poinformowal, ze Miasto otrzymalo dwie oferty: jedna na kwottt 9 000 zl i kolejna na kwottt 
9500 z1. 

Radny Marek Jonczak zapytal, czy zostanie dotrzymany termin realizacji rob6t tj. do 
15 paidziernika 2019 r. 

Kierownik Michal Metera poinformowal, ze wykonawca zrealizuje zlecenie wykonania 
przejscia dla pieszych do dnia 30 paidziernika 2019 r. 

Radny Marek Jonczak poinformowal, ze na ul. Korczaka przed skrzyzowaniem 
z ul. Mazowiecklt, prawdopodobnie nast(ij)ilo rozszczelnienie ko]ektora, co spowodowalo 



zanizenie jezdni, co stwarza niebezpieczeilstwo. Poprosil 0 interwencjtt oraz oznakowanie ulicy 
na tym odcinku. 

Radny Robert Kuibida zapytal 0 ocentt przebiegu festiwalu Saturator oraz dalsz'\. perspektywtt 
jego kontynuacji. 

Dyrektor CSiK laroslaw Korgol poinfonnowal, ze festiwal Saturator uwaia za udany. 
Zaangaiowana zostala duzo rnlodziezy pracuj'\.cej jako wolontariusze. Spektakle byly 
zroznicowane 0 wysokirn poziornie rnerytorycznym i artystycznyrn. Cieszyly sitt duiym 
zainteresowaniem i co za tym idzie frekwencj'\.. Dla naszego rniasta to przedsittwzittcie jest 
duiym wyroi:nieniern, prornocj'l, podnosz'\.ce jakose zycia kulturalnego. Na terenie rniasta od 
wielu lat funkcjonuje srodowisko teatralne rozpoznawalne na Mazowszu, wittc istnieje 
potencjal do organizacji tego rodzaju irnprez. W szystkie spektakle odbyly sitt programowo i bez 
zakloceil, gdzie zostaly spelnione wymagania techniczne a poziorn artystyczny byl 
zadowalaj'\.cy. 

Bunnistrz Miasta Garwolina poinfonnowala, ze w warsztatach z Chochlikiern kulturalnym 
wzittlo udzial ok. 60 osob, ponad 1000 osob w projekcie dluga przerwa, gdzie teatr odbywal sitt 
na boiskach oraz placach szkolnych. Ponad 1000 osob rnialo dost~ do kultury wysokiej z 
przestrzeni nieoczekiwanej - z okien. Ponad 50 osob bralo udzial w lekcji kultury fizycznej na 
skwerku Solidamosci. W festiwalu kulturalnyrn wzittlo udzial 15 teatr6w, 200 artystow. 
Program zawieral rn.in. przedstawienia dla dzieci i doroslych, spektakle teatrow ulicznych z 
Polski i zagranicy, wystttpy zespolow lokalnych oraz paradtt teatrow ulicarni rniasta. 

Pani Bunnistrz podzittkowala wszystkirn zaangaiowanym w teatralne przedsittwzittcie, 
dodaj'\.c, ze rna nadzieje, na dalsZ'\. kontynuacjtt wydarzeil artystycznych. 

Pan '_. - .0 _ - . - _ odczytal oswiadczenie w sprawie zawarcia ugody z Pani'\. 
. _< _ dotycz'\.cej wypowiedzi z sesji Rady Miasta w Garwolinie z dnia 27 wrzesnia 

2017 r. Post~owanie w tej sprawie zostalo umorzone. Pan, - _ 1. poinfonnowal, ze nie 
zostalo rnu wyrownane wynagrodzenie za osiemnascie i pol rniesi'\.ca. Zwrocil sitt do Wladz 
rniasta z zapytaniem, czy istnieje rnozliwose wyr6wnania straty finansowej z porninittciem 
procedury s'\.dowej oraz ponownego zaskarienia pracodawcy. 

Pani Bunnistrz poinfonnowala, ze po zlozeniu oficjalnego wniosku b«<izie rnozliwose 
zapoznania sitt ze spraw'\.. 

Wiceprzewodnicz'\.cy Rady Miasta Andrzej Ostolski poinfonnowal, ze zostal opracowany 
nowy statut Miasta Garwolina i zawnioskowal 0: 

- przygotowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych kornisji 
Rady Miasta zgodnie z obowi'lZUj'\.cym statutem. 

Radny Marek Lagowski poinfonnowal, ze powolane kornisje zgodnie z wypowiedzi'\. pani 
mecenas Karoliny Mikulskiej nie rnusz'\. bye dostosowywane do nowego statutu. 

Wniosek zostal przyjttty 9 glosami "za", przy 5 glosach "wstrzyrnuj'\.cych sitt". 

http:Wiceprzewodnicz'\.cy
http:rniesi'\.ca
http:zadowalaj'\.cy
http:podnosz'\.ce


Zamkni~cie sesji 

Na tym protok61 zakonczono i podpisano. 


Protokolowala: Agata Mikulska - Podinspektor Wydzialu Organizacji Urz((du. 



